
   
 

 

OØSK har delegert ansvaret til OØKNA XXVIII med å 
arrangere konvent.  
• Leder ønsket velkommen 
• Presentasjonsrunde: 11 personer til stede: 

-Leder 
-Sekretær 
-Nestleder 
-Kasserer 
-Underkomitéledere for: Café, Kunst og design, Program 
-4 øvrige medlemmer 

• Stille stund 
• Tradisjoner lest 
• 12 konsepter lest 
• Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte 
• Dagsorden godkjent 
• Eventuelt: 

 
 Evt. 1: Nestleder har ifølge retningslinjene ansvar for å sørge for at 
konventet er forsikret, og han lurer på hva dette innebærer.  
 Saken ble oppklart umiddelbart, fordi kasserer (fjorårets leder) kunne 
fortelle at Nordseter skole selv sørger for forsikring, så dette ansvaret 
bortfaller. 

 
• Opplesning av referat fra forrige møte 

 
 

Referat fra møte i konventkomitéen for OØKNA XXVIII, 
søndag 05.05.24 

Møte 4 

        



   
 

Saker til dagsorden: 
a) VALG: 

 
1. Underkomitéledere                   1 år rusfri tid 
 
 
Det var 1 kandidat til vervet som leder for Salgskomitéen.  
Kandidaten ble valgt inn! 
 
Det var 1 kandidat til vervet som leder for Innkvarteringskomitéen. 
Kandidaten ble valgt inn! 
 
 

Underkomitéer som fremdeles mangler ledere er: 
 -Informasjon 
 -Underholdning 
 -Mat 

 
Siden nyvalgt leder for Salg ikke har vært med i komité for salg på konvent 
før, så vil konventkomitéen sende ham ut i tjeneste med følgende tips: 
 

• Komitéen bør bestå av minst åtte medlemmer. 
• Sett opp vaktliste for konvent; hvem skal bemanne salgsdisken når? 
• Bestill gensere/t-skjorter/kopper med konventlogoen. 
• På konventet skal det alltid være en person med minst ett år rusfri ved 

salgsdisken. Dette fordi man er ansvarlig for håndtering av NA-midler. 
• Det er mulig å selge NA-litteratur, klistremerker, opptak av speak osv. 
• Bestill heller litt for få av ting enn for mange. Ting med logo fra et 

spesifikt konvent er vanskelig å omsette etter at konventet er over. 
• Det er vanlig å også ha eksterne selgere av NA-materiell/-stæsj på 

konventene. Oftest Clean Design v/Anders Westergren (fra Sverige). 
 

b) Underkomitérapporter (mål og framdrift).  
 
 



   
 
Program 
Programmet for konventet er ferdig tidfestet nå (men enkelte tider kan måtte 
endres innen alle speakere er ferdig booket). Prosessen med å finne speakere er i 
gang. Leder Program har vært i kontakt med kasserer angående budsjettet for 
Programkomitéen. De har gått bort fra idéen om å overta underholdning, da 
dette ville medført mye ekstra-arbeid for komitéen. 
 
Café 
Komitéen har hatt sitt første møte. Det er ti personer med, mange av dem har 
erfaring med konventservice. De har diskutert budsjett, men det er ikke landet 
ennå. De vurderer om de skal holde caféen åpen under speakene eller ikke, dette 
er fortsatt til vurdering. Planlegger handletur til Sverige for å kjøpe inn 
salgsvarer til caféen. Komitéens neste møte blir 25. mai. 
 
Kunst og design 
Komitéen består nå av tre medlemmer. De har gjennomført to møter siden sist. 
Har snakket om fremdriftsplan. Logoforslagene som legges frem i dag har blitt 
bearbeidet og polert. Komitéen ønsker flere medlemmer, og er åpne for forslag 
dersom noen vet om noen som kan passe. 

 
c) Hovedstyrets rapporter. 

 
Leder 
Har vært i kontakt med mange NA-medlemmer, i håp om å verve flere til 
konventkomitéen, og har vært i kontakt med samtlige i hovedstyret siden sist.. 
Har kommunisert med Nordseter skole. Var på områdemøtet og la frem rapport 
om konventkomitéens arbeid så langt. Rapporten ligger vedlagt områdets 
referat.  
 
Nestleder 
Har deltatt på møter i Programkomitéen og Cafékomiteen, og i tillegg snakket 
med leder for Registrering og Program. (Får spørsmål fra konventkomitéen om 
han ønsker å stille som konventleder neste år. Svarer litt avventende, men 
avviser ikke idéen helt.) 



   
 
 
Sekretær 
Har skrevet referat fra forrige møte, sendt det til leder for gjennomgang, og fått 
det lagt ut på nett. Har vært i kontakt med leder. Hun har annonsert 
konventkomitémøtet under «kunngjøringer» på alle møter hun har deltatt på i 
det siste, og prøvd å verve nye medlemmer til komitéen. 
 

d) Økonomi 
 
Kasserer 
Har mottatt budsjett fra programkomitéen. Bruker fjorårets budsjett til å lage et 
overslag. Forbereder budsjett til å legge frem på områdemøtet. Vurderer hva det 
skal koste å registrere seg på konventet i år. 
Kasserer trenger budsjett fra de ulike underkomitéene! 
 

 
e) Gamle saker  

 
- Sak 1: Teaser/logo: Avstemning logo! Hvem lager teaser? 
Tre videreutviklede forslag til logo ble lagt frem. Komitéen var veldig begeistret 
for dem. Kunst og design har gjort en kjempegod jobb! 
 
Etter litt diskusjon ble det tydelig at mange ønsket en kombinasjon av 
logoforslag 1 og 2, for fargene i logo 2 fenget mange, samtidig som de ønsket å 
ha med menneskene i ring, arm i arm, fra logo 1 for å symbolisere 
inkludering/samhold. Leder for Kunst og design gikk med på å utforme et 
«fjerde forslag», som kombinerer disse.  
 
Det var åtte stemmeberettigede. Avstemmingen endte i 6-2, hvor flertallet 
stemte for den eventuelle kombinasjonslogoen.  
 
Kunst- og designkomitéen utarbeider den ferdige logoen og legger denne ut i 
komitéens gruppechat. Denne logoen blir endelig, og skal ikke stemmes over. 
De tar også ansvaret for å lage en teaser. 



   
 
 
- Sak 2: Forslag om å slå sammen komitéene for program og  
underholdning, og café og mat. 
Saken utgår, siden dette ikke lenger er aktuelt. 
 
- Sak 3: Programkomitéen ønsker å benytte en ekstra sal til  
gjennomføring av program/speak. 
Leder har vært i kontakt med Nordseter skole for å spørre om mulighetene for å 
benytte gymsalen. Skolen ønsker at vi bruker skolen på samme måte som 
tidligere. Dette utelukker ikke bruk av gymsalen, men bruk av den innebærer en 
god del organisering og rigging. 
 
Dersom gymsalen skal brukes må det leies et ekstra lydanlegg og opptaksutstyr, 
man må skaffe og rigge en scene, stoler må hentes fra et annet sted og bæres dit, 
og man må passe veldig nøye på at ingen går inn der med sko. (Man må også ha 
et sted å plassere 200+ par sko) 
 
Det rent praktiske ved gjennomføringen er krevende, så dette blir en vurdering 
vi må ta. Om vi bestemmer oss for å bruke gymsalen må det budsjetteres for et 
ekstra lydanlegg, leder for Opptak må få beskjed i god tid, innkvartering må 
med på laget, og én eller flere personer må ta ansvaret for å håndheve 
skoforbudet. 
 
Vi tenker litt på det, og tar saken opp igjen på neste møte. 

 
f) Nye saker 

 
Ingen nye saker har kommet inn siden sist. 

 
g) Eventuelt 

 
Eventuelt-sak 1 ble avgjort umiddelbart (se første side i referatet). 

 
 



   

 
Neste møte blir søndag 2. juni kl. 19.00 på Zoom 
 
 
Zoom møte ID: 592 751 9366 
Passord: service 

 
• Avsluttet med sinnsrobønnen 

 
 

sSekretær, 13.05.24 
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